
P r o t o k ó ł Nr 4/24

posiedzenia Komisji Techniczno - Inwestycyjnej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego 

odbytego w dniu 27 września 2024 roku

Obecnych na posiedzeniu było  radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczyli p.  
T. Kozłowski – Z-ca Burmistrza, I. Żurawski – Naczelnik Wydziału GR, T. Ciesielski – Naczelnik 
Wydziału GKM
radni :  H. Biernacka,  U. Paprocka, mieszkaniec miasta.
 

Otwarcia posiedzenia dokonał p. J. Zwierzchowski który po powitaniu przybyłych i stwierdzeniu 
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Sprawy bieżące.

Do pkt 2

Komisja (4 – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt. 3

Pkt. 3 – Sprawy bieżące :

Komisja  wyraziła  negatywną  opinię  w  sprawie  wniosku  p.  Dariusza  Lewandowskiego 
dotyczącego  nabycia  części  działki  nr  333  o  powierzchni  ok.  2,00  ha.  położonej 
w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Zielona Aleja (4 – za; jednogł.).

Komisja,  uwzględniając  wniesioną  przez  Urząd  Miejski  autopoprawkę  dot.  nr  działki, 
negatywnie ustosunkowała się do wniosku p. H. Kaźmierczak  dotyczącego wydzierżawienia 
działki nr 1671, obręb 0001, o powierzchni 0,1993 ha pod suszarnię rzeczy (4 – za; jednogł.).

Komisja negatywnie zaopiniowała  wniosek p.  R. i G. Chojnickich o wykupienie części działki 
nr 3733 położonej przy ul. Spokojnej 7 w Aleksandrowie Kujawskim (4 – za; jednogł.).

Komisja negatywnie ustosunkowała się do wniosku p. R. Pułaczewskiej dotyczącego zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie działek nr 1/30, 1/32, 1/14, 
1/25,  1/21  położonych  przy  ul.  Wyspiańskiego,  podtrzymując  tym  samym  decyzję  Rady 
Miejskiej z roku 2029 (4 – za; jednogł.).

Komisja zapoznała się z pismem przedsiębiorców w sprawie uchylenia uchwały  dot. płatnych 
miejsc parkowania i postanowiła o ponownym rozpatrzeniu sprawy po zakończeniu budowy 
ronda i przystąpieniu do zmiany organizacji ruchu w mieście. 

Komisja w przypadku pojawienia się wolnych środków, bądź oszczędności budżetowych w 
roku 2025 rozważy możliwość etapowania prac na wskazanym odcinku ul. Wyspiańskiego. 



W pierwszej kolejności w zakresie oświetlenia drogi (4 – za; jednogł.).

Komisja  w  przypadku  pojawienia  się  wolnych  środków,  bądź  oszczędności  budżetowych 
w 2025 roku rozważy możliwość utwardzenia ul. Kazimierza Górskiego (4 – za; jednogł.).
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